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Valsts prezidente Vaira Vīķe-Freiberga šodien Rīgas pilī tikās ar Bulgārijas ārlietu ministru Ivailo Kalfinu (Ivailo Kalfin), apliecinot, ka

Latvija turpinās būt aktīva Bulgārijas atbalstītāja tās ceļā uz dalību Eiropas Savienībā. Prezidente mudināja Bulgāriju pabeigt

nepieciešamās reformas un uzdevumus, kas nepieciešami tieslietu un citās jomās, lai tā pēc iespējas drīz būtu gatava pilntiesīgai

dalībai ES. I.Kalfins pateicās Latvijai par tās ilgstošo atbalstu un pieredzi, ko Bulgārija saņēmusi eirointegrācijas gaitā.

 

Abas puses apspriedās par drošības un stabilitātes jautājumiem Balkānu reģionā, un I.Kalfins uzsvēra, ka Bulgārija kā topošā ES

dalībvalsts vēlas arī nākotnē veltīt nopietnu uzmanību Balkānu reģiona drošībai.

 

Bulgārijas ārlietu ministrs nodeva sveicienus V.Vīķei-Freibergai no savas valsts prezidenta Georgija Parvanova, uzsverot, ka abu

valstu prezidentu valsts vizīšu apmaiņa ir devusi būtisku stimulu gan Latvijas un Bulgārijas divpusējam dialogam, gan sadarbībai

starptautiskajā arēnā.
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